
Protokoll fört vid styrelsemötet för Svenska 
Landseerklubben den 6 November 2008 
 
Närvarande: Håkan Johansson, Catharina Östman, Ann-Sofie Alexander 
Mats Frånberg, Bodil Arvidsson. Monika Gilljam 
Frånvarande: Linda Söderström, Pia Larsson 
 
 
§37. Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§38. Dagordningen fastställdes. 
 
§39. Val av justerare för dagens möte: Catharina Östman. 
 
§40. Föregående mötes protokoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 
§41. Ekonomisk rapport. 
        a. Postgiro: 4984:-  Bankgiro: 6614:- 
        b. Inga nya medlemmar, men några gamla medlemmar som glömt betala. 
 
§42. Styrelsens rapport. 

a. Håkan informerade om medlemsmötet i Växjö. 16 medlemmar närvarande. Har  
        inkommit kritik från nya medlemmar att det diskuterades bara sjukdomar och mycket lite  
        om Svlk verksamhet. Mer ett uppfödaremöte än medlemsmöte. Kritiken som styrelsen  
        får ta på sig och se till att det inte upprepas. 

b. Det har inkommit till styrelsen bråk mellan medlemmar. SvLK:s styrelse kommer  
inte att lägga sig i medlemmarnas privata bråk utan den skall arbeta för klubben och 
rasen. Däremot uppmanar styrelsen att det inte ska förekomma skrivelse på Internet som 
kan skada medlemmar, uppfödare och klubben. 
c. Ras 

SKK vill ha ett första utkast på ett ras dokument till årsskiftet.  
d. Internationellt Landseer möte i Dortmund.  
Håkan Johansson deltog på mötet, och Mats Frånberg skulle också ha varit med, men på 
grund av familjeskäl kunde han inte. Håkan redovisade och kommer att skicka över 
material till alla i styrelsen och ras 
e. . Blödarsjuka. 
Alla klubbarna på Landseermötet var överens om att det var ett stort problem med 
blödarsjuka. INTE med sjukdomen utan all den ryktes spridning som det finns ute i 
Landseer världen. Förslag kom att testa alla avelsdjur. Styrelsen var överens att få en 
restriktion på våra avelsdjur för att få slut på ryktes spridningen. 
f. Julannons 
Julannonsen skickades in den 16/9. Kom tillbaka i slutet av oktober för att det fanns 
namn som inte stod på SKK som ägare av kennel. Vi fick ta bort de namn och skickade 
in annonsen igen den 3/11. Två kennlar har inte betalt annonsen ännu. Frågan ställdes 
hur vi ska göra nästa år för att detta inte ska uppkomma. Förslag om att sista datum för 
betalning ska vara i god tid, innan annonsen görs. De som inte betalt, kommer inte att 
finnas med på annonsen. 
g. Trygg Hansa. 
Pia Nordén tog kontakt med Trygg Hansa om vi kunde få livbojar till vår klubb, därefter  



kontaktades Håkan som har beställt livbojar till klubben för en kostnad av frakt + tryck. 
Det beslutades att dela ut livbojar till de ekipage som blir uppflyttade från startklass till 
öppen klass. 
 

§43. Skrivelse. 
a. Från och till SKK. 
Disciplinärende, Avliden CS-medlem, Träff för avtalsanslutna rasklubbar. Nya regler vid 
utställningar, Nya grundregler för medlemmar och uppfödare, Veterinärs intyg F 145 
som ska användas vid utställning, Skriftliga avtal för ringsekreterare, Inbjudan till avel 
steg 1 och två, material till ras dokument. Godkänt en förfrågan från SKK om en domare 
till vår ras. 
b. Från och till Uppfödare 
Att uppfödare planera mer med varandra så att det inte födds för många valpar samtidigt. 
c. Från och till Medlem. 
Utebliven tidning,  
 

§44. Övriga frågor. 
Telefonmöte för uppfödare, där uppfödare själva får stå för kostnaden av telefonmötet. 
Uppfödarna skall anmäla till styrelsen vad som skall tas upp och diskuteras. Beslutade 
öppna ett forum om information till medlemmar och uppfödare. Förslag till avels 
konferens för Landseeruppfödare. 

 
§45. Nästa möte. 
        Onsdagen den 21/1 09 kl. 20.00 
 
§46. Mötets avslutande. 
        Ordföranden tackade och önskade en God Jul och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet  ordförande  Justeras 
 
Bodil Arvidsson  Håkan Johansson Catharina Östman 


